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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2016/17:1654 Internationella adoptioner

Trots att det i Sverige har varit tillåtet för samkönade par att adoptera barn från 
utlandet sedan 2003 har ännu ingen internationell adoption till samkönade par 
genomförts, trots att många samkönade par har försökt.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

 

På vilket sätt arbetar statsrådet och regeringen för att samkönade par inte ska 
diskrimineras av de svenska organisationer som har tillstånd att jobba med 
adoptioner och deras partner i länderna man adopterar från och för att dessa par 
de facto ha möjlighet att få adoptera barn?
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